

# AAD Berlin Art Architecture Design

Edited by / herausgegeben von  
Martin Nicholas Kunz & Lizzy Courage

- Informative texts with fascinating info and useful tips for visitors and locals alike
- Faszinierende Stadtfinfos und nützliche Tipps für Gäste und Berliner gleichermaßen

Once again Germany's capital, Berlin has reclaimed its status as world metropolis. No wonder, as there's an inexhaustible array of visual treasures from all eras. The new line of pocket guides *Art Architecture Design (AAD for short)* gives an unparalleled insider overview of major sights as well as highlighting lesser-known gems. A handy reference, the slim volume is chock-full of museums, galleries, as well as favorite hipster hangouts from hotels and restaurants to bars and shops. Entries include the KW Institute for Contemporary Art, the Helmut Newton Foundation, and many more.

Berlin hat seinen einstigen Status als Weltmetropole wiedererlangt – kein Wunder, verfügt die Stadt doch über eine unerschöpfliche Vielfalt visueller Schätze aus allen Epochen. Dieser Berlin-Band aus unserer neuen Pocket-Guide-Reihe *Art Architecture Design (kurz AAD)* stellt aus Insider-Sicht die wichtigsten Sehenswürdigkeiten, aber auch Geheimtipps vor. Der handliche Führer ist prall gefüllt mit Museen, Galerien und angesagten Adressen, seien es nun Hotels, Restaurants, Bars oder Geschäfte. Vorgestellt werden unter vielen anderen die KW Institute for Contemporary Art und die Helmut Newton Stiftung.

### AAD Berlin

- Size: 12 x 15.5 cm / 4 3/4 x 6 1/8 in.
- 168 pp., Flexicover
- c. 200 color photographs
- Text in English, German, French, and Spanish

€ 14.90 \$ 18.95 £ 12.99

Europe: October 2010

Overseas: November 2010

ISBN 978-3-8327-9433-0



# AAD Vienna Art Architecture Design

Edited by / herausgegeben von  
Isabella Klausnitzer

- Convenient 168-page pocket guide with a practical map
- Praktischer Pocket Guide mit 168 Seiten und einem praktischen Plan

Vienna offers exuberant Art Nouveau alongside pure classicism and the innovative extremes of modern construction. For art, architecture and design the Austrian capital is a real treat for the senses. The smart new line of *AAD* pocket guides offers exceptional insider insight into both well-known and lesser-known destinations. Easy to consult "on-the-go," this portable volume is packed with useful information. Whether, you're into museums, galleries, or the social and shopping scene, this book has got you covered.

Wien hat neben Art Nouveau und Klassizismus auch modernste Architektur zu bieten. Was Kunst, Architektur und Design angeht, ist die österreichische Hauptstadt ein wahrer Augenschmaus. Die innovativen *AAD* Pocket Guides haben außergewöhnliche Insidertipps parat, sei es zu weltberühmten Sehenswürdigkeiten oder zu weniger bekannten Orten. Der praktische Guide, den der Reisende beim Stadtbummel schnell zur Hand hat, ist prall gefüllt mit Informationen und gibt zuverlässig Auskunft, ob Sie Museen oder Galerien besuchen, ausgehen oder einkaufen wollen.

### AAD Vienna

- Size: 12 x 15.5 cm / 4 3/4 x 6 1/8 in.
- 168 pp., Flexicover
- c. 200 color photographs
- Text in English, German, French, and Spanish

€ 14.90 \$ 18.95 £ 12.99

Europe: October 2010

Overseas: November 2010

ISBN 978-3-8327-9434-7

